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PROTOKÓŁ NR VIII.2024 

z nadzwyczajnej VIII.2024 sesji Rady Miejskiej w Zdunach odbytej 

w dniu 12 listopada 2024 r. w godzinach od 15:00 do 15:31 w Starej Kaflarni w Zdunach. 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji. 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Radna Karolina Jankowska Grzybek otwarła o godzinie 15:00 nadzwyczajną VIII sesję 

Rady Miejskiej w Zdunach. Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych, zatem 

obrady Rady były prawomocne. Radna Bernadeta Staśkiewicz nieobecność usprawiedliwiona 

niepłatana.  

Prowadząca obrady powitała wszystkich uczestniczących w sesji Radnych, władze samorządowe, 

dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych, przybyłych gości, pracowników urzędu oraz 

wszystkie osoby, które obserwowały zdalnie obrady. Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że 

obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk 

oraz zwróciła uwagę na zachowanie przepisów ochrony danych osobowych w swoich wypowiedziach. 

Dodała, że sesja została zwołana na wniosek burmistrza Zdun Miłosza Zwierzyka  

z dnia 5 listopada 2024 roku - załącznik nr 1 do protokołu.   

Lista obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 2-3 do protokołu. 

Pkt. 2. Ustalenie porządku obrad. 

O zwołanie sesji nadzwyczajnej zawnioskował burmistrz Zdun.  

Porządek obrad wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji został dostarczony radnym za pośrednictwem 

programu eSesja. Wniosków, uwag do porządku obrad nie wniesiono. Porządek obrad przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zapytania mieszkańców Gminy Zduny do Burmistrza i Radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na 

lata 2023 – 2040. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Zduny. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Zduny. 

8. Interpelacje, zapytania, udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wolne głosy i wnioski. 
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9. Zamknięcie obrad.  

Uwag, zmian do porządku obrad nie zgłoszono.  

Pkt. 3. Zapytania mieszkańców Gminy Zduny do Burmistrza i Radnych. 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał.  

Pkt. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 

 do protokołu. Ustalono łączną kwotę dochodów budżetu na 2024 rok w wysokości 66.025.903,58 zł, z 

tego:  

1)  dochody bieżące w kwocie 43.173.121,87 zł,  

2)  dochody majątkowe w kwocie 22.852.781,71 zł,  

Ustalono łączną kwotę wydatków budżetu na 2024 rok w wysokości 61.193.552,30 zł, z tego:  

1) wydatki bieżące w wysokości 43.224.265,62 zł, 

2) wydatki majątkowe w wysokości 17.969.286,68 zł, 

Ustalono zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu Gminy, w tym: 

1)  dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych w wysokości 2.303.347,00 zł, 

2)  dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w wysokości 2.386.403,94 zł.  

Wyodrębnia się w budżecie Fundusz sołecki w wysokości 241.208,49 zł, według zestawienia 

wydatków z podziałem kwot oraz określeniem przedsięwzięć do realizacji poszczególnych sołectw. 

Wyodrębnia się w budżecie środki z Funduszu Pomocy wg zestawienia przychodów, dochodów  

i wydatków bieżących z podziałem kwot oraz określeniem ich przeznaczenia. 

Szczegółowe zmiany dotyczą zmian w dochodach, wydatkach, dotacjach, funduszu sołeckim  

i funduszu pomocy, a w szczególności dotyczą:  

- zmiana dochodów bieżących obejmuje plan  Urzędu Miejskiego w Zdunach i dotyczy zmniejszenia 

wpływu z darowizny o kwotę 49.201,71 zł, dz. 921, rozdział 92120, § 0960, 

- zmiana wydatków bieżących obejmują plan Urzędu Miejskiego w Zdunach i dotyczą zmniejszenia 

wydatków z tytułu dotacji dla Niepublicznego Przedszkola Parafialnego w Zdunach, 

- w załączniku dotyczącym zestawienia planowanych dotacji udzielanych z budżetu gminy  

w 2024 r. ujmuje się właściwe kwoty dotacji dla niepublicznej jednostki systemu oświaty, 

- w załączniku dotyczącym Funduszu Sołeckiego w 2024 r. w podsumowaniu ujmuje się właściwą 

łączną kwotę dla Funduszu Sołeckiego wsi Chachalnia, 

- w załączniku dotyczącym Środków z Funduszu Pomocy koryguje się zapisy sum ogółem. 

Pytań uwag do przedłożonego projektu uchwał nie zgłoszono.  
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Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 5. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne:: ZA (14): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Grzegorz Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur 

Wiatrak 

NIEOBECNI (1): Bernadeta Staśkiewicz 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr VIII.59.2024 w sprawie zmian 

w uchwale budżetowej na rok 2024 - 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

 i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2023 – 2040. 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Projekt uchwały stanowi załącznik 

 nr 7 do protokołu. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej opracowano uwzględniając zmiany  

w budżecie na 2024 r., a także wiedzę o zamierzeniach gospodarczych i organizacyjnych w naszej 

gminie w latach kolejnych. Długość okresu objętego prognozą wynika z art. 227 ustawy z dnia  

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. W załączniku nr 1 do uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej wprowadzono zmiany dochodów i wydatków dostosowując je do aktualnego 

budżetu na 2024 rok oraz w zakresie poz. 3.1 tj. przeznaczenia prognozowanej nadwyżki budżetu 

dostosowując jej wysokość do wysokości spłat rat kapitałowych kredytów i pożyczek oraz wykupu 

obligacji. Załącznik nr 1 obejmuje środki z Funduszu Pomocy na realizację zadań określonych 

 w ustawie z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa (Dz. U. z 2023 r. poz. 103 ze zm.) oraz środki Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19, w tym środki z Rządowego Funduszu Polski Ład i Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. W załączniku nr 2:  

1) przedsięwzięcie zapisane pod poz. 1.3.2.13 - "Opracowanie dokumentacji na remont chodników na 

ul. Ostrowskiej w Zdunach" przenosi się do zadań bieżących i ujmuje w poz. 1.3.1.8 - "Opracowanie 
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dokumentacji na remont chodników na ul. Ostrowskiej w Zdunach", dla którego łączne nakłady 

finansowe dla zadania wynoszą 19.000,00 zł. Okres realizacji założono do końca 2025 r. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 8. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2040. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne:: ZA (14): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Grzegorz Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur 

Wiatrak 

NIEOBECNI (1): Bernadeta Staśkiewicz 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr VIII.60.2024 w sprawie zmian 

w uchwale budżetowej na rok 2024 - 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Zduny. 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk Burmistrz Zdun. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 

10 do protokołu.  

Zgodnie z art.4 ust.1 pkt 2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych (Dz. U. 

z 2024 r., poz. 1135) stosunek pracy skarbnika nawiązuje się na podstawie powołania.  

W trybie art.18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

 z 2024r. poz.1465 z późn. zm.) do wyłącznej kompetencji rady gminy należy odwołanie skarbnika, na 

wniosek wójta. W świetle art. 70 § 1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. Kodeks pracy (Dz.U. z 2024, 

poz. 1435 z późn. zm.), pracownik zatrudniony na postawie powołania może być w każdym czasie 

niezwłocznie lub w określonym terminie odwołany ze stanowiska przez organ, który go powołał. Pani 

Iwona Klepacka zatrudniona na stanowisku Skarbnika Gminy Zduny złożyła wypowiedzenie 

 z w/w stanowiska. Należy uznać, że wypowiedzenie złożone przez pracownika jest skuteczne 

 i doprowadzi do rozwiązania stosunku pracy z upływem okresu wypowiedzenia. Burmistrz Zdun 
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wystąpił do Rady Miejskiej w Zdunach z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie odwołania 

Skarbnika Gminy. Następnie odczytał treść uchwały.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 11. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Zduny. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

Wyniki imienne:: ZA (14) 

Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad Łuczak, Robert Marciniak, 

Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, Damian Otworowski, Tomasz  

Roszak, Michał Stachowiak, Grzegorz Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur Wiatrak 

NIEOBECNI (1): Bernadeta Staśkiewicz 

Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr VIII.61.2024 w sprawie 

odwołania Skarbnika Gminy Zduny - 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Zdunach  Karolina Jankowska-Grzybek w ciepłych 

słowach w imieniu własnym, rady miejskiej oraz całej społeczności lokalnej Gminy Zduny 

podziękowała Iwonie Klepackiej dotychczasowemu Skarbnikowi Gminy Zduny za owocną 

współpracę, a także za trud jaki włożyła w wykonywanie swoich obowiązków. Zdajemy sobie sprawę, 

że zarządzanie budżetem gminy nie należy do najłatwiejszych zadań, dlatego wyrażamy swój podziw 

 i uznanie dla ogromu włożonej pracy i energii. 

Podziękowała za cenne rady oraz doświadczenia jakie mogliśmy czerpać z naszej współpracy. 

Wyraziła nadzieję, że miło będzie Pani wspominać czas spędzony w naszej gminie. Życzymy wszelkiej 

pomyślności w życiu osobistym oraz powodzenia w realizacji dalszych planów i zamierzeń. 

Następnie przedstawiciele Rady wręczyli p. Iwonie kwiaty i upominek.  

W dalszej części obrad o głos poprosiła Iwona Klepacka dziękując za zaufanie i współprace obecnej 

 i poprzedniej Radzie, byłym i obecnym władzą samorządowym, kierownikom i dyrektorom jednostek 

oświatowych i kultury, Sołtysom, Prezes PWiK SP z o. o. wszystkim współpracownikom, księgowym 

jednostek organizacyjnych, życząc wszystkim niesłabnącego zapału do wspólnego działania, którego 

celem będzie dobro gminy. Skierowała również gratulacje do nowego skarbnika, życząc sukcesów 
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zawodowych w zarządzaniu finansami gminy oraz udanej współpracy, która będzie oddziaływała 

pozytywnie na rozwój gminy.  

Pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Zduny. 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk Burmistrz Zdun. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 

13 do protokołu. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

 o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz.1465 z późn. zm.) powoływanie i odwoływanie 

skarbnika gminy należy do kompetencji rady gminy i następuje na wniosek wójta.  

Z uwagi na odwołanie dotychczasowego Skarbnika Gminy Pani Iwony Klepackiej, konieczne jest 

powołanie Skarbnika Gminy będącego jednocześnie głównym księgowym budżetu. Burmistrz Zdun 

wnioskuje o powołanie na to stanowisko Pana Adama Szymczaka, który spełnia wymogi formalne 

określone w obowiązujących przepisach. 

Pan Adam Szymczak z samorządem jestem związany od 2005, początkowo na stanowisku stażysty 

 aż do stanowiska głównego księgowego. W czasie dotychczasowej pracy odbył szereg szkoleń  

z zakresu rachunkowości, finansów samorządowych, zarządzania budżetem, sprawozdawczości 

budżetowej i finansowej. Ukończył studia magisterskie na Uniwersytecie Ekonomiczny we Wrocławiu 

kierunek: rachunkowość i auditing, studia podyplomowe na kierunku Zarządzania Projektami 

Unijnymi oraz Komunikacja i techniki perswazji w biznesie. Posiada certyfikat na usługowe 

prowadzenie ksiąg rachunkowych. Z dniem 29 listopada 2024 r. powołuje się Pana Adama Szymczaka 

na stanowisko Skarbnika Gminy Zduny. Następnie odczytał treść uchwały.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik nr 14. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Zduny. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

Wyniki imienne: ZA (14): Janusz Hyliński, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Łasińska, Konrad 

Łuczak, Robert Marciniak, Kornel Nowacki, Dominik Nowak, Joanna Oleszyńska-Niżniowska, 

Damian Otworowski, Tomasz  Roszak, Michał Stachowiak, Grzegorz Szafraniak, Paweł Tkacz, Artur 

Wiatrak 

NIEOBECNI (1): Bernadeta Staśkiewicz 
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 Rada Miejska w Zdunach w obecności 15 Radnych podjęła Uchwałę nr VIII.62.2024 w sprawie 

powołania Skarbnika Gminy Zduny - 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Radna Karolina Jankowska Grzybek w imieniu własnym, 

 od Rady i społeczności lokalnej skierowała serdeczne gratulacje w związku z objęciem stanowiska 

Skarbnika Gminy. mając świadomość ciężaru czekających zadań życzyła dużo sił i wytrwałości, aby 

budżet zawsze się bilansował, a nadwyżka budżetowa co roku wzrastała pod Pana czujnym okiem. 

Niech wytrwałość i konsekwencja w działaniu, a także zwykła ludzka życzliwość towarzyszą Panu w 

codziennej pracy. Ze strony Radnych deklaruję gotowość do wspierania wszelkich inicjatyw mających 

na celu polepszenie życia mieszkańców gminy Zduny.  

Następnie głos zabrał Adama Szymczaka Skarbnik Gminy Zduny podziękował burmistrzowi Zdun  

za zaproszenie do gminy Zduny, zadeklarował najlepsze wykonywanie obowiązków i liczy 

 na współprace z Radą. Przedstawiciele Rady złożyli gratulacje i wręczyli kwiaty oraz upominek.  

Zgormadzeni przywitali nowego skarbnika gromkimi brawami.  

Pkt. 8. Interpelacje, zapytania, udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Zdunach Karolina Jankowska-Grzybek przypominała,  

że kolejna planowana sesja odbędzie się 27 listopada 2024 r. o godz. 14.00 w Starej Kaflarni, następnie 

głos oddała Radnym.  

Radny Robert Marciniak - jako Klub Radnych Gmina Zduny Nasza Przyszłość złożył projekt uchwały 

w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet sołtysom oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

sołtysów Gminy Zduny.  

Radny Janusz Hyliński – złożył interpelację dotyczącą utworzenia dodatkowych punktów oświetlenia 

ulicznego na ul. Powstańców Wielkopolskich oraz ciągu pieszo rowerowego na ul. Wrocławskiej  

w Zdunach.  

 Burmistrz Zdun Miłosz Zwierzyk – wskazał, że odniesie się do przedłożonych wniosków. Dodał,  

że w przyszłorocznym budżecie chciałby, aby pojawiły się środki na budowę nowego oświetlenia 

ulicznego czyli zaproponuje przekazanie aportem środków finansowych do Spółki Oświetlenie Uliczne 

i Drogowe na wykonanie nowego oświetlania w Zdunach i obszarach wiejskich w zgłaszanych 

newralgicznych miejscach. Kwota ta pojawi się w budżecie. Ten przyszłoroczny budżet nie jest taki 

jaki byśmy chcieli, na niektóre pomysły nie starczyło środków. Będziemy kontynuować obecnie 

realizowane zadania i zaplanowane inwestycje. W budżecie znajdą się środki ok 200 tys. zł na nakładki 
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asfaltowe, zakup wiat przystankowych, na przygotowanie dokumentacji na budowę drogi wokół hali 

sportowej czy drogi na ul. Zacisze w celu uregulowania przebiegu dróg w tych rejonach. Planujemy 

wprowadzić środki na opracowanie dokumentacji dot. budowy placu zabaw w Szkole Podstawowej  

w Zdunach, przy pozyskaniu dofinansowań. Autopoprawkami w grudniu być może uda się wprowadzić 

dodatkowe inwestycje, jeśli nastąpi sprzedaż gruntu. Ostrożnie podchodzimy do tematu planowania 

budżetu. Planujemy również pozyskane środków z LGD na zajęcia dodatkowe dla dzieci 

 czy wprowadzenie zadania mające na celu rewitalizację rynku. O szczegółach będziemy rozmawiać 

przy omawianiu budżetu.  

Radna Joanna Oleszyńska-Niżniowska - wniosła zapytanie dotyczące formy obchodów  

106 rocznicy Odzyskania Niepodległości w dniu 11 listopada. Radna prosiła o udzielenie informacji  

z jakich względów w obchodach Święta Niepodległości nie uczestniczyła Sulmierzycka Orkiestra Dęta, 

gdyż co roku obecność orkiestry okraszała swoją obecnością to ważne święto. Zauważyła również, 

 że w poprzednich latach w dniu 11 listopada po złożeniu kwiatów przybyłe delegacje i mieszańcy 

uczestniczący w obchodach udawali się do Starej Kaflarni, gdzie można było wypić ciepłą herbatę  

i poczęstować się rogalem Marcińskim, (co wpisane jest w naszą wielkopolską kulturę) spędzając czas 

na wspólnych rozmowach. Z jakich przyczyn ta forma świętowania została zaniechana? 

Burmistrz Zdun Miłosz  Zwierzyk – organizacją obchodów świąt państwowych zajmuje się ZOK. 

Sytuacja budżetu nie jest zadawalająca, zapewne o braku orkiestry zadecydował brak środków 

finansowych. Przekażemy informację do Dyrektor ZOK. W następnych latach zostanie podana nowa 

formuła obchodów świąt narodowych. Jest mnóstwo pomysłów jak uatrakcyjnić uroczystości np. 

pokazami wojskowi. Musieliśmy podjąć oszczędności. W przyszłym roku będzie inaczej wyglądać, 

plany są na urozmaicenie świąt narodowych i kościelnych. Odpowiedź na pytania Radnej przygotuje p. 

Dyrektor ZOK.  

Innych pytań, uwag w tym punkcie nie zgłoszono.  

Pkt. 9. Zamknięcie obrad. 

 Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodnicząca Rady o godz. 15:31 zamknęła obrady  

nadzwyczajnej VIII sesji Rady Miejskiej. Dziękując za udział w sesji.  

  

 Przewodnicząca  

Rady Miejskiej w Zdunach  

 

Karolina Jankowska Grzybek  

Protokół sporządziła: 

mgr Barbara Fornal  

Inspektor ds. obsługi RM 


